



July 30, 2022

Dear Dearborn Public Schools Virtual K-12 Families,

We hope you are enjoying a wonderful summer. The instructional staff has been preparing for an exciting school year. To date, there are over 415 students in our school. Elementary students will follow the district elementary school schedule. Middle school and high school will follow the high school entry and dismissal times.

This year, we have a **mandatory parent meeting at the time of supply pick up** AND student pictures will be available. Our combined parent meeting, supply pick-up and student picture day will be held on August 23rd at Long Elementary School located at 3100 Westwood, Dearborn, MI 48124.

- **High School students and parents**
 - 9am: 9th and 10th graders and parents
 - 10am: 11th and 12th graders and parents
- **Middle School students and parents**
 - 12 noon: Last names beginning with the letters A thru J
 - 1pm: Last names beginning with the letters K thru Z
- **Elementary School students and parents**
 - 2pm: All elementary students

The parent meeting will begin at the time listed above and then students will be able to pick up supplies and take school pictures. We recommend bringing a box or book bag to carry supplies in. Picture forms are attached to this email or you can access at mylifetouch.com and enter your school code: **EVT6VT6MX**

School begins August 29th. Open House will be held on September 7th from 6-7:30pm. Open House will be virtual. Teachers will send zoom links.

Students who attended Dearborn Public Schools last year should have a chromebook already. If you have any issues with your child's chromebook or need to get a District provided Chromebook, please contact the help desk at 827-8400 or parenthelp@dearbornschools.org.

Elementary Schedule (grades K-5)

- Classes begin at 9am and end at 3:55 pm. Half day dismissal is 12:05pm
- There will be a scheduled lunch break and two recess breaks.
- Teachers will email the schedule and Zoom links.

Middle School Schedule (grades 6-8)

- Classes begin at 7:50am and end at 2:45pm. Half day dismissal is 10:55am.
- There will be a 38 minute scheduled lunch break.
- Teachers will email the schedule and Zoom links.

High School Schedule (grades 9-12)

- Classes begin at 7:50am and end at 2:45pm. Half day dismissal is 10:55am.
- There will be a 38 minute scheduled lunch break.
- Teachers will email the schedule and Zoom links.

As stated in the student expectations, it is required that students keep their cameras on so their face is clearly visible during instruction. This will allow teachers and students to build positive relationships and engage all learners. Teachers will also be able to see non-verbal signs of confusion, stress, excitement and other emotions.

Together, we can support each child in high academic achievement but it will take positive collaboration from all of us. Class participation, daily attendance for all lessons, and completion of assignments are expected of every student. Please review the [student and parent expectations](#) with your child.

If you have concerns or questions, feel free to email me and I will contact you to discuss. My email is peterss@dearbornschools.org or call the office at 827-6100.



Dearborn Public Schools
Virtual K12

Sincerely,
Shannon Peterson, Ed. S.
Principal
Dearborn Public Schools Virtual K-12

Mr. **Jamel Lawera**
Assistant Principal

إلى أسر طلاب مدرسة ديربورن الرسمية الافتراضية لطلاب مرحلة الروضة - الثاني عشر الكرام،

نأمل أن تكونوا قد استمتعتم بعطلة صيفية رائعة. كان طاقم العمل لدينا يعمل على الإعداد لعام دراسي رائع . حتى الآن ، هناك أكثر من ٤١٥ طالب في مدرستنا. سيتبع طلاب المرحلة الابتدائية جدول مدارس المرحلة الابتدائية المتبع في القطاع التعليمي. و سيتبع طلاب المرحلتين الإعدادية والمدرسة الثانوية مواعيد و فصول المرحلة الثانوية.

لقد جدولنا لهذا العام اجتماع إلزامي مع أولياء الأمور لاستلام المستلزمات والتقاط الصور المدرسية. سيعقد اجتماع الوالدين المشترك واستلام اللوازم المدرسية و التقاط صور الطلاب في 23 من آب/ أغسطس في مدرسة لونغ الابتدائية الواقعة في ٣١٠٠ شارع ويست وود ، ديربورن ميشيغان، ٤٨١٢٤ .

طلاب المرحلة الثانوية وأولياء الأمور

- طلاب المرحلة الثانوية صفّي التاسع و العاشر وأولياء الأمور - ٩ صباحًا
- طلاب المرحلة الثانوية صفّي الحادي عشر و الثاني عشر وأولياء الأمور - ١٠ صباحًا

طلاب المرحلة الإعدادية وأولياء الأمور

- طلاب المرحلة الإعدادية وأولياء الأمور يبدأ الاسم الأخير/ الكنية بالأحرف ج- A الساعة ١٢ ظهرًا
- طلاب المرحلة الإعدادية وأولياء الأمور يبدأ الاسم الأخير/ الكنية بالأحرف K-Z الساعة ١ ظهرًا

طلاب المرحلة الابتدائية وأولياء الأمور

- طلاب المرحلة الابتدائية وأولياء الأمور - ٢ مساءً

نوصي بإحضار صندوق أو حقيبة كتب لحمل المستلزمات فيها. نماذج الصور مرفقة بهذا البريد الإلكتروني أو يمكنك زيارة الموقع التالي mylifetouch.com وإدخال رمز المدرسة التالي: **EVTCVT6MX**

اليوم التعريفي الافتراضي يوم ٨ أيلول / سبتمبر من ٦ إلى ٣٠ : ٧ مساءً. سيرسل المعلمون روابط حضور الاجتماع عبر منصة زووم.

يجب أن يكون لدى الطلاب الذين التحقوا بمدارس ديربورن الرسمية العام الماضي جهاز كروم بوك بالفعل. إذا كانت لديك أية مشكلات تتعلق بجهاز كروم بوك الخاص بطفلك ، فيرجى الاتصال بمكتب المساعدة على الرقم: ٨٤٠٠ - ٨٢٧ - ٣١٣ أو عبر البريد الإلكتروني parenthelp@dearbornschools.org .

جدول المرحلة الابتدائية (الروضة - الخامس):

- تبدأ الدروس في الساعة 7:55 صباحًا وتنتهي الساعة 2:45 مساءً. ينتهي الدوام في أيام الدوام القصير/ نصف يوم عند الساعة ٥ : ١٢ ظ
- يتضمن البرنامج اليومي فترة غداء و فترة استراحة.
- سيرسل المدرسون الجدول الزمني وروابط الزووم بالبريد الإلكتروني.

جدول المرحلة الإعدادية (السادس - الثامن):

- تبدأ الحصص في الساعة 8:25 صباحًا وتنتهي الساعة 3:20 مساءً. ينتهي الدوام في أيام الدوام القصير/ نصف يوم عند الساعة 10:55 صباحًا.
- يتضمن البرنامج اليومي فترة لمدة 30 دقيقة.
- سيرسل المدرسون الجدول الزمني وروابط الزووم بالبريد الإلكتروني.

جدول المرحلة الثانوية (التاسع - الثاني عشر)

- تبدأ الحصص في الساعة ٧ : ٥٠ صباحًا وتنتهي الساعة ٤٥ : ٦ مساءً. ينتهي الدوام في أيام الدوام القصير/ نصف يوم عند الساعة ٥٥ : ١٠ صباحًا.
- يتضمن البرنامج اليومي فترة لمدة ٣٠ دقيقة.
- سيرسل المدرسون الجدول الزمني وروابط الزووم بالبريد الإلكتروني.

كما هو مذكور في توقعات الطلاب ، من الضروري أن تكون كاميرات الطلاب في وضع التشغيل أثناء التدريس. سيسمح هذا للمعلمين والطلاب ببناء علاقات إيجابية وإشراك جميع المتعلمين. سيتمكن المعلمون أيضًا من ملاحظة الإشارات الجسدية و التعبيرية للطلاب مثل الارتباك والتوتر والتشويق وغيرها من العواطف الأخرى.

معاً يمكننا مساعدة الطالب على تحقيق أعلى مستوى دراسي ، لكن الأمر يتطلب تعاونًا إيجابيًا منا جميعًا. من المتوقع أن يشارك كل طالب في كل ساعة دراسية مقررّة وحضور جميع الحصص الدراسية يوميًا وإكمال الواجبات والمهام المقررة. يرجى مراجعة [توقعات الطلاب و الأهالي](#) مع الطالب.



إذا كانت لديكم مخاوف أو أسئلة ، فلا تترددوا في مراسلتي عبر البريد الإلكتروني وسأتصل بك لمناقشة الأمر. بريدي الإلكتروني هو peterss@dearbornschools.org أو الاتصال بالرقم ٨٤٠٠- ٨٢٧- ٣١٣

السيدة شانون بيترسون
مديرة مدرسة ديربورن الافتراضية الرسمية (الروضة - الثاني عشر)
السيد جمال لاويرا نائب المدير